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PROTOKÓŁ NR XXXV/2022 

Z SESJI RADY GMINY BUDZISZEWICE 

ODBYTEJ W DNIU 27 PAŹDZIERNIKA 2022 ROKU 

W SALI POSIEDZEŃ URZĘDU GMINY W BUDZISZEWICACH 

 

Liczba radnych    – 14 

Liczba obecnych – 13 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Wójt – Marian Holak 

Sekretarz Gminy – Alina Jarecka  

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2.  Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) Przyjęcia przez Gminę Budziszewice zadania publicznego w zakresie zarządzania częścią drogi 

powiatowej nr 4300E w miejscowości Mierzno, 

2) udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Tomaszowskiego, 

3) zmiany budżetu gminy na 2022 rok, 

4) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, 

5) przyjęcia Rocznego programu współpracy Gminy Budziszewice z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 

roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok. 

6) rozpatrzenia petycji, 

4. Zakończenie obrad. 

 

PUNKT  1 

               OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek –  powitał obecnych i dokonał otwarcia XXXV sesji Rady 

Gminy Budziszewice, po czym stwierdził quorum – na czternastu radnych obecnych trzynastu. 

 

PUNKT  2 

                PRZEDSTAWIENIE PORZĄDKU OBRAD 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek –przedstawił porządek obrad, po czy zapytał o uwagi. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – zapytał kto jest za przyjęciem porządku obrad,                         

w wyniku czego: 

• za głosowało       –  13 

• przeciw                 –  0 

• wstrzymało się   –  0 
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Porządek przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Rutkowski Stanisław za 

11. Smoleń Dariusz nieobecny 

12. Szczurkowska Agnieszka za 

13. Trzonek Janusz za 

14. Woźniak Barbara za 

 

 

PUNKT 3 

              PODJĘCIE UCHWAŁ W SPRAWACH: 

 

1) przyjęcie przez Gminę Budziszewice zadania publicznego w zakresie zarządzania częścią drigi 

powiatowej nr 4300E w miejscowości Mierzno, 

 

Wójt – Marian Holak – wyjaśnił, że zarówno ta uchwała jak i następna dotyczą tej samej sprawy. Chodzi 

o drogę, która odchodzi od drogi powiatowej w kierunku Mierzna Borek. Droga ta nie spełnia 

parametrów drogi powiatowej, tylko najprawdopodobniej omyłkowo przy nadawaniu numerów w 

ewidencji gruntów jedną i drugą działkę oznaczono nr 94/1, i właścicielem gruntów pod drogą na 

Mierzno Borek jest Powiat Tomaszowski. W związku z tym podejmujemy dwie uchwał: jedną o 

przyjęciu tego fragmentu drogi i drugą o przekazaniu pomocy rzeczowej dla Powiatu Tomaszowskiego. 

Będzie to miało zastosowanie do momentu uregulowania stanu prawnego. Będziemy chcieli wydzielić 

z tej działki 94/1, która idzie przez Mierzno ten odcinek w kierunku Mierzna Borek. Wiadomo, że Powiat 

nic tam nie zrobi, a droga ta jest w fatalnym stanie. 

Po drugie: planujemy przebudowę w kierunku Rękawca, i jeżeli zrobimy ten odcinek teraz to będzie 

prościej.  

Później gdy uregulujemy stan prawny Powiat przekaże nam to w formie darowizny. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – zapytał czy są pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie Przyjęcia przez 

Gminę Budziszewice zadania publicznego w zakresie zarządzania częścią drogi powiatowej nr 4300E w 

miejscowości Mierzno, po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku czego: 

• za głosowało       –  13 

• przeciw                 – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 



3 
 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Rutkowski Stanisław za 

11. Smoleń Dariusz nieobecny 

12. Szczurkowska Agnieszka za 

13. Trzonek Janusz za 

14. Woźniak Barbara za 

 

Uchwała Nr XXXV/194/2022 w sprawie przyjęcia przez Gminę Budziszewice zadania publicznego w 

zakresie zarządzania częścią drogi powiatowej nr 4300E w miejscowości Mierzno stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

 

2) udzielenia pomocy rzeczowej dla powiatu Tomaszowskiego, 

 

Wójt – Marian Holak – po wykonaniu drogi przekazujemy Powiatowi Tomaszowskiemu do czasu 

uregulowania spraw własnościowych. Po uregulowaniu spraw własnościowych, po wydzieleniu z 

działki 94/1- drogi w kierunku Mierzna Borek - Powiat nam ją przekaże.  

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy rzeczowej dla Powiatu Tomaszowskiego, po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku czego: 

• za głosowało       –  13 

• przeciw                 – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Rutkowski Stanisław za 

11. Smoleń Dariusz nieobecny 

12. Szczurkowska Agnieszka za 

13. Trzonek Janusz za 

14. Woźniak Barbara za 
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Uchwała Nr XXXV/195/2022 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Tomaszowskiego 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

 

/Przybyła Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak./ 

 

3) zmiany budżetu Gminy na 2022 rok, 

 

Skarbnik – Elżbieta Andryszczak  - powiedziała, że  dochody będziemy zwiększać o kwotę 

3.048.068,57zł. Otrzymaliśmy udziały w podatku od osób fizycznych w kwocie 2.888.418,57zł.  

Wprowadzamy również środki na wypłatę dodatków na inne źródła ciepła min. pelet w wysokości 

159.650,00zł. 

Wydatki zwiększamy o kwotę 1.541.776,54zł. 

Następnie omówiła zmiany w poszczególnych działach, 

po czym powiedziała, że zmniejszamy plan przychodów o kwotę 1.078.775,03zł. 

Omówiła również załączniki nr 4 i 5. 

Na zakończenie poprosiła o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy na 2022 rok, po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku czego: 

• za głosowało       –  13 

• przeciw                 – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Rutkowski Stanisław za 

11. Smoleń Dariusz nieobecny  

12. Szczurkowska Agnieszka za 

13. Trzonek Janusz za 

14. Woźniak Barbara za 

 

Uchwała Nr XXXV/196/2022 w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2022 rok stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 
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4) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, 

 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak – powiedziała, że zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Budziszewice są podyktowane zmianami budżetu gminy wprowadzonymi zarówno 

Zarządzeniami Wójta jak i dzisiejszą Uchwałą Rady Gminy.  

Jest to dostosowanie wielkości dochodów, wydatków, przychodów i rozchodów do wielkości 

wynikających z uchwały budżetowej. 

Dodała, że szczegółowy opis wszystkich zmian znajduje się w objaśnieniach,  które stanowią załącznik 

do uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku 

czego:  

• za głosowało        –  13 

• przeciw                 – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Rutkowski Stanisław za 

11. Smoleń Dariusz nieobecny 

12. Szczurkowska Agnieszka za 

13. Trzonek Janusz za 

14. Woźniak Barbara za 

 
Uchwała Nr XXXV/197/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Załącznik stanowi również projekt uchwały w w/w sprawie. 

 

5) przyjęcia Rocznego programu współpracy Gminy Budziszewice z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok, 

 

Inspektor – Małgorzata Wójcik –  powiedziała, że Program taki uchwalany jest na każdy rok 

kalendarzowy. Obowiązek jego uchwalenia wynika z ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie. Ustawa ta nakłada także na Gminę obowiązek przeprowadzenia konsultacji nad 

projektem tej uchwały. Konsultacje takie zostały przeprowadzone. Organizacje pozarządowe mogły 

zgłaszać swoje opinie, uwagi czy propozycje. Żaden z uprawnionych podmiotów nie skorzystał z tej 

możliwości. 
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Jeżeli chodzi o sam program to praktycznie nie różni się on od Programu, który obowiązuje w roku 

obecnym. Jako zadanie priorytetowe określono, tak jak obecnie, zadania z zakresu wspierania i 

upowszechniania kultury fizycznej i sportu. 

Na realizację programu zaplanowano 25 tysięcy złotych. 

Wójt – Marian Holak – poinformował, że najprawdopodobniej nastąpi zmiana tej kwoty z 25.000,00zł 

na 40.000,00zł. Jest to spowodowane tym, że w chwili obecnej oprócz drużyny seniorów jest również 

drużyna młodzieżowa. Inflacja i dwie drużyny powodują zwiększenie kosztów. 

Po chwili zaproponował, aby już dziś zamienić te kwoty - 25.000,00zł na 40.000,00zł (rozdział 9, §10) 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Rocznego programu współpracy Gminy Budziszewice z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art.3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2023 rok, po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku czego: 

• za głosowało        –  13 

• przeciw                 – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Rutkowski Stanisław za 

11. Smoleń Dariusz nieobecny 

12. Szczurkowska Agnieszka za 

13. Trzonek Janusz za 

14. Woźniak Barbara za 

 
Uchwała Nr XXXV/198/2022 w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy Gminy Budziszewice 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu.  

Załącznik stanowi również projekt uchwały w w/w sprawie. 

 

6) rozpatrzenia petycji, 

 

Inspektor UG – Małgorzata Wójcik – poinformowała, że do Rady Gminy wpłynęła od Pana Patryka 

króla petycja w sprawie utworzenia w Gminie Budziszewice Młodzieżowej Rady Gminy. W 

uzasadnieniu podano, że utworzenie młodzieżowej Rady Gminy pozwoli młodzieży w terenu gminy 

zyskać realny wpływ na tworzenie prawa na szczeblu lokalnym. Młodzież będzie miała szansę rozwijać 

umiejętności i kompetencje w zakresie wiedzy o funkcjonowaniu lokalnego samorządu, jego 

problemach i wyzwaniach, a także będzie stanowiło to wprowadzenie i motywację do większej 

aktywności obywatelskiej. 
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Dodała, że do petycji załączony został projekt statutu Rady Młodzieżowej. 

Kopia petycji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Nad petycją pracowała Komisja skarg, wniosków i petycji. Wypracowała w tej sprawie opinię, na 

podstawie, której przygotowany został projekt uchwały Rady Gminy. 

Następnie odczytała Uchwałę Nr 7/2022 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 27 października 2022 

roku tj. Opinia w sprawie petycji wniesionej przez Pana Patryka Janusza Króla dotyczącej utworzenia 

młodzieżowej rady gminy. 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji, po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku czego: 

• za głosowało        –  13 

• przeciw                 – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Rutkowski Stanisław za 

11. Smoleń Dariusz nieobecny 

12. Szczurkowska Agnieszka za 

13. Trzonek Janusz za 

14. Woźniak Barbara za 

 
Uchwała Nr XXXV/199/2022 w sprawie rozpatrzenia petycji stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

Załącznik stanowi również projekt uchwały w w/w sprawie. 

 

Wójt – Marian Holak – podziękował za wyrozumiałość bo materiały faktycznie przygotowywane są na 

ostatnią chwilę. Wynika to jednak z dynamiki różnych zdarzeń. Mieliśmy rozstrzygnięcie przetargu na 

Seniora+ w Rękawcu. Musimy podpisać umowę, trzeba było więc wprowadzić środki. Czekaliśmy też 

do ostatniej chwili w związku z  tym, że być może pojawi się konieczność podjęcia uchwały w sprawie 

dystrybucji węgla i wprowadzenia środków. Puki co konieczności takiej nie ma.  

Dodał, że ma nadzieję, iż kolejna sesja odbędzie się już normalnie. 

Następnie powiedział, że do Rady Gminy Budziszewice wpłynęło pismo od Wójta Gminy Żelechlinek w 

sprawie drogi w miejscowości Świniokierz, chodzi nie o drogę powiatową, ale o tą pierwszą (przed 

Węgrzynowicami).  

W maju lub czerwcu zgłosił się do mnie mieszkaniec Świniokierza z prośbą, aby tą drogę zrobić. 

Powiedziałam, że my jesteśmy skłonni tą drogę przekazać, ponieważ nasi mieszkańcy z tej drogi nie  
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korzystają.  Pan jednak nie był najwyraźniej z tej odpowiedzi zadowolony i napisał pismo do wojewody. 

Wojewoda zwrócił się do nas o zajęcie stanowiska. Odpisaliśmy zarówno Wojewodzie jak i Wójtowi 

Gminy Żelechlinek, że Gmina jest skłonna przekazać ten odcinek na rzecz gminy Żelechlinek ponieważ 

z drogi tej korzystają głównie mieszkańcy gminy Żelechlinek a nie naszej. Wydawało się, że sprawa jest 

zamknięta.  

Niemniej 6 października wpłynęło do Rady Gminy pismo od Wójta Gminy Żelechlinek. 

Następnie odczytał przedmiotowe pismo. 

„W związku z pismem Wojewody Łódzkiego znak PNIK-V.1411.161.2022 z dnia 11 lipca 2022 r. 

przekazującym wniosek mieszkańca gminy Żelechlinek z dnia 29 czerwca 2022 roku w sprawie „drogi, 

która przebiega przez Świniokierz Włościański a należy do gminy Budziszewice,  wnioskuję o 

wprowadzenie do budżetu Gminy Budziszewice na rok 2023 zadania polegającego na budowie odcinka 

drogi, której fragment położony jest na terenie gminy Budziszewice (działka nr 111, obręb Zalesie). 

Stosownie do przepisów ustawy z dnia 21 marca 1985r. o drogach publicznych (…) zarządcą 

przedmiotowej drogi jest Gmina Budziszewice, a sprawy dróg gminnych, ulic, mostów, placów oraz 

organizacji ruchu drogowego zgodnie z art.7 ust.1 pkt 2 ustawy o samorządzie gminnym (…) należą do 

zadań własnych gminy. 

Budowa przedmiotowego odcinka drogi usprawni komunikację pomiędzy gminami Budziszewice i 

Żelechlinek oraz zapewni bezpieczne i funkcjonalne korzystanie z drogi przez mieszkańców obydwu 

gmin.” 

Następnie powiedział, że wydaje mu się, że jak komuś zależy na tym aby jakieś drogi zrobić, to nawet 

na przykładzie naszej gminy, przejmujemy drogi od powiatu i robimy. 

Idąc tym torem rozumiem, że stanowisko rady jest takie aby budowy tej drogi nie wprowadzać do 

przyszłorocznego budżetu. 

Radny – Mieczysław Mikinka – powiedział, że należałoby tą drogę wreszcie zrobić bo jest zniszczona. 

A korzystają z niej nie tylko mieszkańcy gminy Żelechlinek, ale również nasi mieszkańcy, którzy  mają 

tam ziemię. Jeżdżą ciężkimi sprzętami, które się niszczą. Droga ta jest więc pilna do zrobienia, nie 

koniecznie asfaltowa, ale tam są stale dziury. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek -  w takim razie może wprowadzimy tą sprawę do 

porządku na następnej sesji. 

Wójt – Marian Holak – powiedział min. że projekt budżetu przygotowywany jest do 15 listopada. Taka 

decyzję należałoby podjąć wcześniej. 

Dodał, że nie jest przeciwny aby tą drogę zrobić, ale jak już porobimy nasze drogi. 

Radny – Mieczysław Mikinka -  zauważył, że to tez jest nasza droga, z której korzystają rolnicy, którzy 

także płacą podatki. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – powiedział, że nie jest to droga pierwszej potrzeby. 

Radny – Mieczysław Mikinka – zauważył, że ta droga jest potrzebna bo jeżdżą po niej drogie rolnicze 

sprzęty. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – zaproponował aby poprawić ją tłuczniem. 

Radny – Stanisław Rutkowski – powiedział aby zalać tam „dywanik”. 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że zrobienie asfaltu to duży wydatek i uważa, że mamy pilniejsze 

rzeczy do zrobienia. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – powiedział, że jego zdaniem pilniejsza jest ulica 

Sadowa.  
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PUNKT 6  

              ZAKOŃCZENIE OBRAD 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – podziękował wszystkim za przybycie, po czym  

zamknął XXXV sesję Rady Gminy. 

 

Protokołowała:                                                                                            Przewodniczący Rady Gminy 

Małgorzata Wójcik 

                                                                                                                                    Janusz Trzonek 

 

 

 


